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תמיר- נקדיש  את עיקר הישיבה לעדכון לגבי המו"מ והתפתחויות בו. ננצל ההזדמנות גם לדיון חופשי בנושא המיזוג
עם צבר קמה והעבודה הכלכלית שנעשתה.

אבל האחוזים  לגבי  להסכמות  הגענו  עובד.  אוהד  של  החוברת  בסיס  על  במו"מ  והתחלנו  צוות  מו"מ,  -  מונה  אבי 
לנתוני 2009  ללכת התייחסות  להוסיף  עובד  מאוהד  לבקש  מסויימת.  חשבנו  טעות  והתבררה  שאלה  עלתה  אח"כ 

לכיוון 32.5%.

הצד ואת  הפיזי  הצד  את  בדק  הוא  שווי.  הערכת  לעשות  התבקש  עובד  – אוהד  מההתחלה  להסביר  -  צריך  יחיעם 
הפיננסי  על מנת  לגזור משני אלה מה חלקו של כל אחד .

זה בהקשר  בעתיד.  לביצועים  התאמות  לפי  גם  או  קבועים,  יחסים  לפי  ההתקשרות  האם  השאלה  עלתה  לזה  מעבר 
באה בדיקת הרגישות, כדי לראות עד איזה מספר השותפות משתלמת.

בעבר הסכמנו ל - % 31.75, אבל לפי העבודה - נקודה שאולי לא כדאי. מציין שכל אחוז, משמעותו  100-120 ₪ .

מציין שלעניין הציוד, השותפות  מחוייבת לקנות את כל הציוד לפי הערכת שמאי .

תמיר- מפרט עוד על עבודת אוהד עובד – חלק כ.מ. לפי שווי פיזי 26.5%,  חלק כ.מ. לפי שווי פיננסי 34.5%. הממוצע
ביניהם 31.5%. על בסיס זה המו"מ

. לכך הלכנו בשיטה – פשוט היה לחבר את נתוני השטח. עכשיו הרבה יותר מורכב  הדר- בעבר גד"שים לא מורכבים 
כפי שנקבעה.

מזכיר עובד.  ל- 2012" בעבודת אוהד  איך מתייחסים למטעים.  מתייחס לחלק של "תכנית  יש אכן שאלה אמיתית 
שהרימונים בירידה של הרווחיות.

התקלה ביחס לתוכנית ל- 2012 – טעה בפחת של כפר מנחם, ואז חלקנו נראה יותר גבוה.

מציע לקרוא התוכנית כדי להתרשם מהעוצמה מול כפר מנחם

נפגשנו והגענו לסיכום איתם על 31.75%

שינוי עושה עכשיו בלגן ...

צריך לחזור עם אמירה מסודרת- מה רוצים. הגבולות  -% 31.75 - .32.5%

חושב שלא על זה ייפול או לא ייפול העניין. חושב שבפועל תהיה יותר התייעלות ונרוויח יותר .
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– שתביא לרווח נוסף (2.8 מיליון) ואז מפרט איך מתחלק. מסביר עניין עמ' 42 – – התייעלות  מסביר עניין הסינרגיה 
הערכה לגבי כל צד לחוד, ולגבי השותפות, ואז הרצה של חלוקת ההכנסות לפי אחוזים שונים.

חושב שהשותפות נכונה לכ.מ

יחייב לסמן אנשים מטעם כ.מ שיישבו בהנהלה של צבר קמה

יחיעם  -
יהיו יתרונות נוספים – של פינוי מבנים לשימושים אחרים, וכו'.   -

מזכיר שאין לנו צוות - הענף בנוי על שכירים. -
מזכיר את עניין הירידה ברימונים. -

מציין  שכדאי להכניס את 2009 לתחשיב. -
מציין שב- 2010 יכולה להיות קטסטרופה בשקדים. יש לנו  אבל להם יותר. -

מכל אלה צריך לצאת לדיון מולם.

מציין לטובה את הצוות למו"מ מטעם צבר קמה.

דני- חסרה עמודה בבדיקת הרגישות – כמה התוספת באחוזים

מציג עוד שאלות:

האם יש להם חוב ? -
יחיעם – לבדיקה. הדר –  יכלל בהסכם שיחתם

האם הדרישה לקליטת כל העובדים מורידה את חלקנו ? -
תשובה – לא משפיע על החלק משפיע על ההתייעלות

מה קורה אם צריך להפריש קרקע לשימושים אחרים ? -
יחיעם –יש מנגנון שמאפשר זאת  בכל רגע

מאגרים -
יחיעם /הדר – מאגר כ.מ. כמו מאגר רבדים, נשאר רכוש הקיבוץ ומוכרים מים לשותפות.   

שואל לגבי שירותים לשותפות . -

אבי- ברמת המאקרו ה- % זה דבר מוחלט. חושב שההתייעלות לא תהיה במכה אחת , הם לא ימהרו לפטר , גם אחרי
השנה, ובחקלאות לוקח זמן

להערות דני- מאז שיקבעו האחוזים – זה מה שיקבע

מזכיר מהאיחוד.  נהנים  יותר  הם  כתוספת,  יעילים.  יותר  שהם  מראה  העבודה  לאיחוד.  ללכת  שצריך  יגאל- חושב 
שמדובר בחקלאות ושבכל גידול יכול להיות ברוך.

לנו טובים,  ועובדים  ב2010. לגבי מנהלים  לדרוש שההתייעלות כבר  וחסרונות, מציע  לעמ' 31-32 ביתרונות  מתייחס 
אין.

להיערך שצריך  מציין  ביחד.  לעבוד  מתחילים  שבו  תאריך  לקבוע  מציע  למהלך,  הולכת  שכ.מ.  שברור  הדר- מכיוון 
לשנה הבאה.

אבי – מבקש ברכת דרך של הנהלה משקית להמשיך במו"מ. לנסות להגדיל מעבר ל- 31.75%, אבל לדעת שאולי יהיה
צריך להסתפק ב- 31.75%.   מציע לקבוע מראש שמאשרים.

אמנון – מזכיר שצריך להביא לאישור שיחת קיבוץ.

תמיר- לא ניתן לאשר מראש, לפני שנסגרו כל הפרטים. מציע גם לא לסנדל את הצוות במגבלות. הצוות ישקול אם יש
טעם לדרוש הרחבת העבודה לנתוני 2009, או שזה יביא לעיכוב ממושך.

או בישיבה שאחריה על ההתקדמות, ידווח להנהלה משקית בישיבה הבאה  סוכם -  צוות המו"מ ימשיך במו"מ. 
ובהתאם לכך נשקול לגבי ההמשך.
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עדכון בעניין קיבוצי ההטלות .3

ביקשו ההטלות",  "קיבוצי  מול  בטיפול  והתפתחויות  לתנועה,  בתשלומים  להפסיק  שלנו  להחלטה  – בהמשך  תמיר 
צוות מטעם התנועה להיפגש איתנו – אבו וילן, גיורא מסד, ואייל רייז.

נפגשנו איתם, הם לא הציגו עמדה אחידה, וגם לא בקשה ברורה לגמרי - מבקשים בסה"כ שנחזור לשלם בלי תנאי,
ומציעים שתוקם ועדה לבדיקה/בוררות. אמרו שאי התשלום יביא לפגיעה בשומר הצעיר.

יגאל- מזכיר פרטים ומוסיף לגבי קיבוצי ההטלות- המזכירות המשותפת המטפלת מטעם פורום 22 הקיבוצים אומרת
שלא מוכנים לוועדה שיהיה לה מנדט  לקבוע 0,  אלא רק לוועדה שתפסוק סכום .

ישיבת הפורום  בחודש הבא. מציע להמתין להחלטת קיבוצי ההטלות, ואז לשקול אם לאמץ את ההחלטה או לא .

אמנון- מקבל שבינתיים לא לשלם.

סוכם- כרגע אין שינוי בהחלטה שלא לשלם. אם יהיו הצעות/המלצות ענייניות, נביא אותן לדיון.
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